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ACTA ASSEMBLEA GENERAL ORDINÀRIA 
 

A Platja d'Aro, a 1 de juny del 2023 i quan són les 20,30 hores, es reuneixen les persones que es 
relacionen en llistat d’assistents, convocades en Assemblea General Ordinària, a l’Hotel S’Agaró, 
al carrer Platja de Sant Pol, s/n, 17248 de S'Agaró. 
Aquesta Assemblea ha estat convocada reglamentàriament, tal com ordenen els Estatuts de 
l'Associació i sota el següent: 
 
 
ORDRE DEL DIA 
 
1.- Informe de la Presidència. Presentació de la Memòria Anual. 

2.- Presentació i aprovació dels Comptes de l'Exercici 2022: Balanç de Situació, Compte de  

      Pèrdues i Guanys i Control del Pressupost de l'any. 

3.- Aprovació del pressupost pel 2023. 

4.- Informació dels canvis efectes en la Junta Directiva. 

5.- Informació  Federació "El Village de la Costa Brava" 

6.-Designació de dos representants dels membres assistents per aprovar l'acta de l'Assemblea  

      en un termini de 20 dies després de la seva celebració. 

7.- Precs i Preguntes. 

 
ASSISTENTS: 
 
Junta: 
MANEL CANADELL               PRESIDENT                 CANTAMAÑANAS 
VITO GARCIA              1R VICEPRESIDENT                     APTS.KOSIDLO/ MAVERICKS 
CAROLINE HOFFMANN  SECRET. JUNTA DIRECTIVA          APTS. GOETTEN 
RENÉ MATAS   TRESORER   APTS. LES ROQUES 
HERIBERTO LIMONCHI  VOCAL                                             ASS. LIMONCHI 
SALVADOR GIRAUT  VOCAL    EUROFID 
LLUÍS MOLINÉ   VOCAL    HOTEL BELLREPÒS 
SARA PECES   VOCAL    LLAGOSNET GI 
CHRISTIAN PRAT  VOCAL                                              REST.  SUSHI D’ARO/WANNA 
PERE ESTEVE   VOCAL                                              ZSA ZSA 
IMMA GELABERT  VOCAL                                     COMPLEX ESP./CAMP. RIEMBAU 
 
Associats: 
EMANUELA CARMENATI  CAMARA DE COMERCIO ITALIANA 
RAFAEL ARAU   CLUB NÀUTIC PLATJA DA’RO 
CARME HOSPITAL  GRUP COMAS HOSPITAL 
JOAN C. AGEA   J. K  INTERIORISME 
MÒNICA GRÀCIA  ÒPTICA GRÀCIA 
NARCÍS PELLICER  PELLICER SABADÍ C.B. 
ANTONI PUIG      SERVEIS NAUTICS 
ALBERT SIBILS   S'AGARÓ HOTEL 
FERNANDO VILLARROYA VILLAROYA ADVOCATS  
DAVID VALL    TIFFOSI 
 
Convidada: 
MARINA MESTRES                                                    
 



 

 
 
Delegacions de vot: 
JOAN BAUTISTA ORTEGA per SUSANNA SERNA MARTÍNEZ,  DE CLINICA BOFILL 
 
 
S’inicia l’Assemblea amb un total de 23 associats, quan son les 20:30 hores. 
 
Actua com a moderador l’Advocat Sr. Fernando Villarroya 
 
 
1.-Informe de la Presidència.  
 
El president Manel Canadell inicia la introducció a l'Assemblea General, donant la benvinguda 
als socis i sòcies assistents, i expressant la seva satisfacció per presidir l’empresariat de l’AdEM.   
 
“Tot i que a vegades sembla que passem una mica desapercebuts, m’ agrada pensar que 
l’associació es va transformant, que l’entitat va guanyant representació dins el municipi i per 
tant nosaltres hem d’estar al concert d’aquesta representació, doncs som un model per les 
associacions d’arreu i fins i tot ens reclamen per dur a terme col·laboracions. 
 
D’altra banda, AdEM és una associació moderna que evoluciona amb els requeriments socials i 
polítics, que ens atorguen un paper de Lobby, de representació Empresarial , i de contrapunta la 
part política. Amb tot això i tenint en compte el que és Platja d’Aro, per la configuració, la gent 
que hi vivim i que formem part d’aquesta vila  ens convé perquè el teixit empresarial i el seu pes 
específic dins les decisions municipals és molt gran.  
Continua essent una associació de tots. Nosaltres  estem en aquest moment aquí,  representant  
AdEM però davant nostre i al darrera hi ha moltíssima gent, i n'hi haurà molta més al davant, i 
és molt important que aquest esperit d’associació es mantingui i es potenciï. Moltes vegades la 
gent em pregunta què es fa i què no es fa, i tant de bo no s’hagi de fer res, però és molt 
important que això en el temps es mantingui i s’incrementi per si mai fa falta, doncs és un 
privilegi que en un municipi com és Platja d’Aro, entre tots haguem sigut capaços de mantenir 
una entitat tant important com aquesta, a nivell de Catalunya som una de les entitats 
empresarials més importants que hi ha, i d’això en queda constància amb la feina de cada dia de 
representació a esdeveniments d’arreu, de ser decisius i de influir, més a nivell local, dins 
l’Ajuntament i cada vegada ho serem més. 
 
Anem evolucionant, crenat coses, anem demanant i involucrant-nos més en les decisions 
municipals. A través de l’associació s’ha aconseguit crear el Consell Local, abans inexistent. Son 
moviments que requereixen el seu temps,però sempre donen fruits: que la gent pugui 
participar, que es pugui fer sentir i escoltar és l’objectiu de la nostra entitat. Avui som els que 
som i hi ha molta més gent que no ve però d’alguna forma no ens sentim sols perquè, a la seva 
manera, tothom participa, i tant els que venen, com els que no venen i els que estan a la Junta, 
tothom paga i aixó és una prova de que es sent l’associació com a pròpia, i el que hem de fer 
nosaltres és intentar millorar-ho i donar sempre un servei que , tant de bó no calgui perquè vol 
dir que les coses funcionen.” 
 
Manel Canadell dona pas a Vito García,  que fa la presentació de la Memòria anual i d’activitats 
dutes a terme durant l’any 2022,  en base al dossier que els assistents visualitzen en pantalla.  
 
Vito informa als assistents que l’Assemblea s’està gravant en àudio per a facilitar la redacció de 
l’acta.  Seguint el fil del president, recorda que AdEM és una associació sense ànim de lucre. Els 
membres de la Junta i de les comissions hi son per “amor a l’art”, per amor a Platja d’Aro i a les 
empreses pròpies i que cal recordar la feina que es fa i posar-la en valor.  
L’AdEM vol tenir una funció dinamitzadora amb objectius: portar més gent a Platja d’Aro, 
guanyar en turisme de qualitat i augmentar la facturació dels nostres negocis. AdEM busca ser 
un Lobby, un element de pressió de cara a l’ajuntament i entitats públiques.  
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“En l’actualitat som 178 socis aprox. per tant tenim 178 raons per posar en valor.  
També som una associació formadora, integradora del teixit empresarial i per això fem 
Esmorzars de Forquilla, trobades de socis com la d’avui, sopars de tardor, buscant aquest 
networking per tal que 
ens coneixem una mica tots i poder compartir experiències i recursos”. 
 
 
1.1 Presentació de la Memòria Anual 

 

-Nombre d’associats: a final del 2022, 174 (avui 178). 
Balanç positiu donat el nombre de baixes per tancament o traspàs i augment de noves altes. 
Citant paraules de Manel Canadell, això mostra la important representació del teixit empresarial 
de Platja d’Aro. 
 
“Com a element diferenciador del 2022, AdEM ha tingut molta participació amb entitats i 
associacions públiques i privades (Aro Impulsa, Ass. Comerciants Cavall Bernat, Ass. Dones de la 
Vall d’Aro, Culturejant, etc). La raó de ser és que, el fet de participar amb elles, ens dona un cert 
posicionament, entrem en el teixit del poble i ens permet accedir a certes subvencions, sobretot 
la participació amb associacions culturals i socials, que ens permet accedir a recursos molt  
importants, doncs cal recordar que AdEM es nodreix de les quotes de socis però sobretot de les 
subvencions de l’Ajuntament, Generalitat i Diputació”. 
 
 
-Activitats per mesos 
 
Gener 2022 
 
-Entrega Cotxe Sorteig de Nadal. 
Vito recorda als assistents que, tot i ser una campanya de l’Ajuntament, aquest necessita la 
col·laboració  de l’AdEM per comprar tant el cotxe com el 2n i 3er premis, que paga l’associació i 
rep el 100% de l’import a traves de subvenció. 
 
-Assistència signatura Conveni de l’Ajuntament de Castell-Platja d’Aro amb Cliccat i Zerca. 
Adem dona suport i propícia la digitalització de les empreses associades mitjançant l'acord de 
col•laboració anual i gratuïta per tal de facilitar als establiments comercials del municipi el salt a 
les vendes virtuals. 
 
-Targeta AdEM 
Proposta de targeta pels empresaris.  
S’està treballant en els beneficis i exclusivitat pels associats. 
 
Febrer 2022 
 
-1r Esmorzar Forquilla. Trobades amb temes interessants i  a l’ordre del dia i networking 
25 de febrer 
 Ponència del Sr. Narcís Ferrer, Director de la Agència Catalana de Turisme  
Tema ponència: El paper de la ACT al 2022 i al futur pròxim.  
Posteriorment el president de l’AdEM a presentar el projecte de futur “El Village de la Costa 
Brava” que lidera, juntament amb les associacions empresarials, de comerç i de turisme de 
Palamós, S.F. Guíxols, Sta. Cristina d’Aro, i Calonge- St. Antoni. 
 
 



 

 
 
 
Març 2022 
 
- 23ª edició Botiga al carrer Platja d’Aro 
5 i6 de març   
En aquesta edició de la Botiga al carrer, activitat insígnia de l’AdEM, es destaca la participació 
dels alumnes de l’INS. S.F. Guíxols i INS Ridaura, amb activitats infantils, tallers i recollida de 
fons pel viatge de fi de curs.  
La Comissió de Botiga al carrer treballa per millorar la activitat i avançar per no estancar-nos. 
 
- Dia de la Dona treballadora  
8 de març 
Participació en la lectura del manifest, i suport a la Comissió d’Igualtat en XXSS. 
 
-IX Memorial Jordi Comas V Premis T de Turisme 
Assistència i representació de l,’AdEM en el lliurament del II Premi Pioners 3 fundacions. 
 
Abril 2022 
 
-Street Art  
23 i 24 d’abril 
 
 
Col·laboració de l’AdEM amb l’Associació de Cavall Bernat. Esdeveniment de caire artístic i 
dinamitzador amb pintada de 3 murals i el cor foto reclam de l’AdEM, permanent en parets de 3 
establiments de la zona comercial i d’oci. 
 
- 2n Esmorzar Forquilla 
28 d’abril 
Ponència del Sr. Josep Serrat, de Ergo Laboris, soci i col·laborador de l’AdEM 
Tema ponència: prevenció de riscos laborals, tema feixuc però interessant, amb explicacions 
clares de com solventar certes situacions. 
 
Maig 2022 
 
-PIMEC COMERÇ celebra la Comissió de treball i Consell Comercial al Coworking d’Aro 
Impulsa.  
Viito informa als associats que el Sr. Salvador Giraut, membre de la Junta d’AdEM, ha estat 
nombrat president de PIMEC Comerç Girona, fet que comporta una valuosa representació. 
 
-Assemblea General Ordinària i Extraordinària 
23 de maig 
Celebració, aprovació dels Comptes de l’any anterior, pressupost 2022, canvis Junta directiva, i a 
destacar la modificació dels estatuts,  augment quota associats per 2023 i Federació Village CB. 
 
Juny /Agost 2022 
 
 - Aquest estiu, Platja d’Aro  
Campanya amb origen al 2020 sota el nom de “Portes Obertes” basada en sortejos amb 
participació via XXSS , i un engagement exitós amb 950.000 usuaris. L’objectiu es avançar l’estiu 
al juny, que va evolucionar desprès del Covid amb participació simultània en establiments i 
XXSS, amb varis 3 sortejos de lots de regals  i un darrer premi consistent en un Cap de setmana 
Vip a Platja d’Aro, amb vol en helicòpter, travessa marítima i altres. Enguany la participació ses 
mitjançant bústies com el Sorteig de Nadal.  
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Els premis contenen certa entitat i son atractius pel públic, amb estades, menús, vals regal,  
donació dels associats.  
Els mesos d’’estiu l’activitat queda latent per la plena dedicació dels empresaris , tot i que 
segueix a disposició dels socis  l’atenció per part de l’administrativa. 
 
Setembre 2022 
 
 - Trobada PIMEC- AdEM a S’Agaró 
3 setembre 
Representació de dos membres de la Junta directiva a la Trobada d’estiu de la patronal PIMEC, 
amb més de 100 assistents. 
PIMEC dona suport a l’AdEM, i per extensió als nostres associats, en base a informació 
actualitzada, consultes, resolució de dubtes, gestió de subvencions, etc.  
 
-24ª edició de Botiga al Carrer Platja d’Aro 
4 i 5 de setembre 
A destacar l’augment significatiu de vendes, segons dades de comerciants i el 15% més 
d’afluència de visitants, segons dades comptadors zonals  del municipi 
 
- 3r Esmorzar Forquilla 
21 de setembre 
Ponència: Manel Canadell i Sara Peces 
Tema ponència: Estat del Village Costa Brava. 
 
Atenent la petició dels socis en l’Assemblea General del mes de maig, s’exposa en detall el 
projecte i l’estat actual. 
 
-Entrega premis “Aquest Estiu, Platja d’Aro, per Cel, Mar i Terra 
Maurici Jiménez i Manel Canadell fan entrega dels premis als guanyadors/res dels 4 sortejos, a 
l’Hotel Costa Brava. 
 
-Signatura Acta Fundacional Federació Village CB 
29 de setembre  
Vito García informa que el President del Village explicarà després l’estat actual del projecte. 
 
Octubre / Novembre 2022 
 
-Reunió d’AdEM, alcalde i regidors amb el Sr. Fernando Valdés, Secretari d’Estat de Turisme 
S’aborden temes turístics territorials com el projecte Village CB, que va rebre molt bona 
qualificació.   
 
- 4rt Esmorzar Forquilla 
27 d’octubre 
Ponència: Elisabeth Bach, presidenta d’Autònoms PIMEC 
Tema ponència:Reptes i solucions per als autònoms i microempreses. 
 
-Gala final Premis Emprenedoria 
10 de novembre 
Aquesta és una de les col·laboracions de l’AdEM, que dóna suport a l’INS. S.F. de Guíxols i als 
alumnes dels Cicles Formatius, ja que és important recolzar totes aquelles iniciatives dels joves 
que poden esdevenir  emprenedors i nous empresaris. A destacar que van presentar a concurs 
iniciatives i projectes molt interessants. 



 

 
 
 
 
 
 
- X Sopar i Premis tardor 
AdEM dóna reconeixement als empresaris mitjançant l’adjudicació de 4 premis de diferents 
categories: 

MONIATO: Per aquell empresari/negoci que ha sabut PROMOCIONAR I DIFONDRE EL MUNICIPI 
DE PLATJA D’ARO, atorgat a Rosa Bustins Stock 

CASTANYA: Per aquell empresari/negoci que a dins del territori HA CONTRIBUÏT AL 
DESENVOLUPAMENT DEL TURISME, atorgat a  Hapimag Resort mas Nou 

PANELLET: Per aquelles persones o entitats que han dedicat la seva tasca i el seu temps a  
L’AMBIT SOCIAL i  ajudar desinteressadament a altres veïns del nostre Municipi, atorgat a Ass. 
Dones de la Vall d’Aro 

BOLET: Per a l'emprenedor del nostre municipi, per la seva actitud dinàmica i per afrontar els 
nous reptes en el mon empresarial, atorgat a Pere Esteva Bagudanch 

Desembre 2022 
 
- Platja d’Aro Nadal Shopping 
17,18 i 19 de desembre 
Tancament de l’Av. S’Agaró amb Fira artesanal i activitats familiars, amb important  afluència de 
visitants. És una acció de promoció del municipi durant el cap de setmana anterior a Nadal que 
dona caliu al municipi durant la campanya nadalenca i en la que AdEM col·labora amb altres 
entitats, Instituts Ridaura i Sant Feliu, Suport a la Ciutadania i Erasmus.  
 
 
 
Anàlisi Mitjans - XXSS - Web -Publicitat  - Premsa i Ràdio 
 
AdEM es fa sentir a Ràdios, i potencia la seva visibilitat a XXSS, Facebook, Instagram i You tube, 
amb augment de seguidors (amb un total de 4666 a final del 2022). 
 
Representació de l’AdEM a les següents organitzacions i entitats: 

•Cambra de Comerç Indústria i Navegació de Sant Feliu de Guíxols. 

•PIMEC (Micro, Petita i Mitjana Empresa de Catalunya). 

•Al Consell Local de Desenvolupament Econòmic de Castell-Platja d'Aro i S’Agaró. 

•Participem al Pla Director d’Equipaments de l’Ajuntament de Castell-Platja d'Aro i S’Agaró. 

•Cambra de Comerç de Palamós. 

•Diputació de Girona. 

 

Vito remarca el suport de PIMEC com a un recurs útil al que poden accedir tots els associats de 

l’AdEM. 

 
Acabant la presentació de la Memòria afirma que queda constància de l’activitat per part de 
l’AdEM,  i que es poden fer més coses però “tenim la limitació dels recursos i ens hem d’ajustar 
molt”. 
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Vito García expressa la seva satisfacció en formar part de l’AdEM: “El nucli dur es compon de 
persones emprenedores,  amb ganes de superació, de canvi, de buscar alternatives…, adjectius 
imprescindibles per ser un bon empresari”. 
 
 
Vito dóna pas a René Matas, tresorer de l’AdEM, que es presenta com a empresari del sector 
allotjament turístic  i lloguer comercial. A nivell personal és llicenciat en econòmiques i gestor 
del tema fiscal i comptable de l’empresa familiar. 
 
 
2.- Presentació i aprovació dels Comptes de l'Exercici 2022: Balanç de Situació, Compte de  

     Pèrdues i Guanys i Control del Pressupost de l'any. 

 
Presenta els comptes del 2022 aportats per Limonchi Assessors, valorant les xifres per la seva 
simplicitat i estabilitat al llarg dels anys. 
 
-Balanç de situació - Actius/Passius 
Com actiu tenim la oficina de l’AdEM, els deutors de quotes i les subvencions a cobrar abans de 
final d’any, i son equiparables als passius que hem de pagar a final d’any. 
 
-Compte de resultats 
Hi ha conceptes importants que es mouen d’any, ja que depèn de en quin moment es 
comptabilitza el cotxe del sorteig de Nadal, amb import elevat. En el darrer exercici, 
coincideixen 2 cotxes i per tant el resultat queda distorsionat. Si visualitzéssim la dada del 2020 
ho veuríem compensat. 
El resultat del 2022 és bastant fiable.  
Al ser AdEM una entitat sense ànim de lucre no pot tenir benefici ni pèrdua i per aquest motiu 
el pressupost te resultat 0. 
Les partides de final d’any poden fer variar els números i no acabar de quadrar. 
 
Tot seguit, comenta les xifres més importants:  
 

● Import net xifra de negocis (28.540.-), que son les quotes de socis. 
○ En la darrera Assemblea es va aprovar l’augment de l’import de les quotes que 

es reflexarà en el 2023. 
 

● Altres ingressos (94.691,61.-), que es desglossen en: 
○ Ingressos d’activitats (16.792,45.-), com Botiga al carrer i Nadal Shopping 
○ Subvencions (77.899,16.-), CCAM=18.906€ , Diputació=1900€ inclosa aquí la 

subvenció del 100% del cotxe (17.000.-) per tant la xifra queda al voltant dels 
60.000.- 
 

● Despeses, que es desglossen: 
○ Personal (30.292,84.-) 
○ Despeses explotació  - activitats (86.821,87.-) 

             Aquests son bàsicament les despeses a destacar.  
 

-Control pressupost 2022 
En el 2022 es van fer les següents activitats, la majoria subvencionades amb diferents 
percentatges: el   70% per l’ Ajuntament , la resta per CCAM-Generalitat, una part minsa per la 
Diputació de Girona, i la  resta pel mateix AdEM. 



 

 
El fet de rebre les subvencions està condicionat  a la realització d’activitats de dinamització i 
promoció del comerç, fires i altres accions. 
 
Tot seguit nomena les despeses d’activitats realitzades durant el 2022: 

● Botiga carrer, 2 edicions (9.861,46.-) 
● Aquest Estiu Platja d’Aro (9.593,50.-), que aquest any potenciem i dotem de més 

pressupost  
● Platja d’Aro Nadal Shopping (11.147,08.-) 
● Sorteig de Nadal (31.457,87.-) que correspon als 3 primers premis , cotxe, bicicleta i 

pàdel surf. Com comentava abans, aixó pot distorsionar els comptes, per aixó recalca 
que han coincidit el mateix any les despeses dels sortejos de Nadal 2020 i Nadal 2021. 
No obstant, la col·laboració necessària de l’AdEM comporta la subvenció directa del 
100% de l’import dels premis i per tant no és una despesa com a tal. 
 

Els ingressos de les mateixes i altres activitats son: 
● Botiga carrer (8.826,57.-) en les 2 edicions 
● Nadal Shopping (5.819,85.-) 
● i altres imports menys importants 
● Subvencions:  

○ Ajuntament (27.535,27.-) inclosa en aquest import la despesa del Sorteig de 
Primavera 

○ Ajuntament (31.457,87.-) De nou cal tenir en compte que son dos ingressos 
corresponents als dos sortejos de Nadal 2020 i Nadal 2021, aliens a l’AdEM. 

 
L’advocat Sr. Fernando Villarroya somet a decisió de l’assemblea l’aprovació dels comptes 
anuals, demanant si hi ha alguna pregunta al respecte. 
 
El Sr. Pellicer fa un parell d’observacions: 

- la poca visibilitat de les xifres a la pantalla, donada la seva visió disminuïda, i que 
l’explicació és molt  general, que es globalitzen les partides sense concretar res. 

- Considera important que s’enviïn els comptes per correu electrònic, tot i que expressa 
la seva aprovació. 

René Matas s’ofereix al Sr. Pellicer a  detallar-li les partides que consideri. Alguns socis afirmen 
que no es veu bé. Manel Canadell respon que constarà en acta i es tindrà en compte per la 
propera assemblea, i que en tot cas, proposa al Sr. Pellicer ser voluntari en la designació de 2 
representants per signar l’acta i revisar la documentació.  
L’advocat  Sr. Villarroya demana si hi ha algun vot en contra de l’aprovació de l’Estat de 
comptes i Situació Econòmica 2022, i sense més comentaris, l'Assemblea els aprova per 
unanimitat.  
 
 
3.- Aprovació del pressupost pel 2023. 

 
René Matas explica que s’ha fet un pressupost continuista, en dues parts:  
 
1-Pressupost de despeses ordinàries: 39.000.- 
 

● Personal  ( 30.000.-) 
● Serveis, subministres,comptabilitat i altres  (6.500.-) 

René Matas valora molt  la tarifa reduïda (211.-) de Limonchi Assessors, gestors de 
l’AdEM, i                                                                     comenta que no correspon al volum de 
feina que fan, ja que en altres gestories seria molt més costosa. 

● Diversos (2.500.-), correspon a assegurances del local i de responsabilitat civil en 
activitats, Ibi, Comunitat, Quota PIMEC, que dona dret a consultes dels associats, etc.)   

● Altres conceptes: Publicitat, llibres, detalls institucions, etc. 
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Aquestes despeses ordinàries es compensen amb quotes de socis, que amb l’augment aprovat 
al 2022, volta els 35.000.- 
Es pot observar una diferència negativa de 4.000.-, que es compensa amb els ingressos per 
activitats. 
 
 2-Presssupost d’activitats: 60.000.- 
 

● Platja d’Aro in Love es va anular pel 2023.  
● Dues edicions Botiga al carrer (16.000.-): Comenta que comporta rendiment directe pel 

sector comerç i hostaleria que ha propiciat un augment del pressupost per l’activitat. 
● Aquest Estiu, Platja d’Aro (20.000.-) Possiblement no els  gastarem, però es va 

considerar la dotació de més pressupost pel seu ressó a Xarxes Socials. 
● Campanya Tardor-Hivern (20.000.-)  

S’ha considerat que ell Nadal Shopping concentrat en varis dies no era una formula 
competitiva amb altres mercats i es vol dedicar recursos a una campanya Tardor-Hivern 
potent, acció en la qual s’està treballant. 

● Accions Socials (1.800.-) 
 
 
El pressupost  i ingrés per la “Campanya per compte de l’Ajuntament (Sorteig de Nadal)” es 
detalla apart, pel motiu explicat anteriorment, ja que és una col·laboració subvencionada al 
100%, i per tant una per l’altra, queden anul·lades les dues partides. 
 
-Altres ingressos: 64.000.- 
 
Per activitats: 

● Ingressos directes per activitats (12.500.-). Es calculen menys ingressos per Nadal 
Shopping  però més ingressos per botiga al carrer. 

 
Per subvencions: 

● Ajuntament (27.000.-) igual a l’any anterior 
● Diputació Girona   (2.500.-) 
● Generalitat (20.000.-) Aquets import variarà segons les accions realitzades.  

 
Amb aquesta previsió es recuperen els 4.000€ i aconseguim equilibrar a 0€ el pressupost 2023, 
sense benefici ni despesa. 
 
El Sr. Villarroya demana si hi ha alguna qüestió, idea o  vot en contra de l’aprovació del 
Pressupost 2023, i sense més comentaris, l'Assemblea l’aprova per unanimitat. 
 
 
4.- Informació dels canvis efectuats en la Junta Directiva. 

Manel Canadell explica que AdEM és una entitat activa, canviant, on la gent entra i surt i en 

aquest cas ha estat el tresorer Heriberto Limonchi qui ha decidit deixar el càrrec.  

“René Matas, potser desconegut per alguns, és un nou soci i membre de la Junta directiva”, i 

representant de l’Associació Cavall Bernat. “Sé que la feina d’Heriberto és una cosa complicada. 

Era una persona molt involucrada. Jo li dec ser aquí en aquest moment, entre altres coses i se li 

ha d’agrair la entrega de tots aquests anys. Sempre ha estat el pal de paller  quan hi ha hagut 

canvis i moviments. 



 

 
 

 

 Ara per motius personals, tot i que seguim treballant amb ell com a gestor, ha deixat vacant el 

càrrec de tresorer i l’ha assumit René”.  

 

És el primer any que hi ha aquest canvi i vull que consti en acta el meu agraïment personal, de 

tot l’AdEM i de les persones que formem part d’aquesta entitat, per  la seva dedicació”.  

Demana a Heriberto si vol dir quelcom, qui respon emocionat que ja ha dit molt i agraeix les 

seves paraules.  

René afegeix que en veure la tasca que feia Heriberto, va dir a Manel 2 coses: 

- que no dedicarà tantes hores, doncs considera que Heriberto ha dedicat massa temps 

personal i d’empresa. 

- que ha acceptat el càrrec com a tresorer de forma temporal. 

 

El president recorda amb humor que ell va acceptar el càrrec per 6 mesos i porta 5 anys. 

René considera que falta dedicació i aportació personal dels socis en les Comissions. 

 

Manel reitera les paraules de Vito en relació a que la Junta és voluntària, que ”quan entres a 

l’AdEM tens una idea, i que posteriorment les coses es van complicant, t’involucres, ho fas més 

teu, i aquest és el motiu pel que estem aquí, doncs tots tenim feina”. 

 
Fernando Villarroya demana si hi ha algun vot en contra de l’aprovació del canvis de la Junta 
Directiva i la nominació de René Matas com a tresorer, i sense més comentaris, l'Assemblea ho 
aprova per unanimitat. 
 
 
Així doncs, a final de l’any 2022, la  Junta directiva  queda de la següent manera:  
 
PRESIDENT  MANEL CANADELL                   
1R VICEPRESIDENT VITO GARCIA 
2N VICEPRESIDENT JOAN DIAZ 
SECRET. JUNTA DIR. CAROLINE HOFFMANN 
TRESORER  RENÉ MATAS 
VOCAL                HERIBERTO LIMONCHI  
VOCAL                SALVADOR GIRAUT 
  
    
 
7.- Informació estat actual Federació "El Village de la Costa Brava" 

 

Manel Canadell explica que el canvi substancial de El Village de la Costa Brava,  amb històric i 

cronologia. 

“En assumir el càrrec de president vaig veure que era molt important tenir presència consultiva, 

participativa, decisiva i executiva, en format conveni o consorci públic-privat en les decisions del 

municipi. S’ha estat treballant molt temps en la fórmula idònia amb la qual el empresaris de 

Platja d’Aro tinguéssim  més pes específic en totes les decisions i calia enfocar-ho en aquest 

direcció. Vam estar prop de 3 anys picant pedra sense resultats, fins que va arribar el Covid. 

Abans tothom anava bé i fins i tot i havia competència amb els pobles veïns, però aleshores, 

conscients de la vulnerabilitat, i la manca d’ajuts, vam veure que calia treballar conjuntament 

amb els altres municipis, ampliar i crear una Federació d’associacions, (...) de la nostra àrea 

geogràfica, units per la línia de la costa i les carreteres.” 

VOCAL   LLUÍS MOLINÉ 

VOCAL  CHRISTIAN PRAT 

VOCAL   SARA PECES  

VOCAL  IMMA GELABERT 

VOCAL  PERE ESTEVA  

VOCAL  MARINA MESTRES 
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La 1a reunió va ser el 21 de març del 2021 amb Heriberto, Joan, Vito i ell mateix. 

Van seguir les reunions amb les associacions empresarials i els ajuntaments veïns, que van 

transmetre suport al projecte. Durant el Covid es va seguir treballant sense parar, i tot i que 

alguns se n’ oblidaven amb la insistència de l’AdEM, van succeir acords amb les associacions 

veïnes i taules de treball de cada associació amb el seu ajuntament. L’AdEM ha creat i liderat  

“El Village de la Costa Brava” des del primer minut i com a “focus d’influència amb més 

destinació turística de la zona i per propi interès, vam liderar el projecte, perquè hi coses que 

comencen petites i amb el temps poden arribar a ser molt grans. 

“Les altres associacions ens van donar confiança i nosaltres varem fer”. 

 

“Podeu consultar la cronologia si algú vol tenir dades més concretes però en aquest moment és 

més important el concepte. 

 

Sense deixar mai d’insistir i amb alts i baixos, a mitjans del 2022 es va aconseguir donar-li la 

forma jurídica, prèvia aprovació de l’Assemblea General de tirar endavant la iniciativa, fins que a 

final de setembre  2022 es signa l’acte fundacional de la Federació Village Costa Brava, amb una 

Junta directiva formada per 2 membres de cada associació. AdEM presidirà el primer mandat, 

amb Manel Canadell com a president i Joan Diaz com a tresorer, seguit del vicepresidents, 

secretaria i vocals de les altres associacions, amb càrrecs rotatius dada 5 anys. 

 

“A final de novembre 2022 s’aconsegueix la resolució oficial del departament de Justícia de la 

Generalitat  de la inscripció, registre i tots els requeriments per poder actuar com a entitat.  

 

Durant tot aquest temps , a més de la col·laboració de Sara i Imma, es va anar tirant del fil per 

finançar aquesta idea, que ha tingut un recorregut relativament senzill tot i que ampli en el 

temps, però que tothom ha entès molt bé a nivell d’instàncies perquè, d’alguna forma i sense 

saber-ho, vam aconseguir quelcom molt important a nivell polític, abans i  més ara, que és  la 

col·laboració pública-privada.  

 

Es començava a parlar molt i s’estava aplicant en governs i tota classe d’estaments polítics i 

requeria de la part privada. D’aquí que també PIMEC, entitat amb molta representació en les 

decisions, que ha anat pujant, i també nosaltres més modestament. 

En aquestes últimes dates es parla de Serveis mancomunats entre municipis. Això ara va per 

aquí de manera natural, doncs és una transacció de recursos, de talent, de territori. No és el 

mateix vendre Sant Feliu de Guíxols o Palamós que vendre tots aquests municipis junts.  Durant 

aquest temps m'he estat cuidant d'anar a tots els departaments  de  direccions generals de la 

Generalitat,  Diputació, i altres, i tots han considerat el projecte alineat amb els objectius 

polítics, animant a que el construïm i assegurant  el seu finançament.  

Tots ens havien encarregat que , abans d’entrar en estaments més elevats, aconseguíssim el 

recolzament dels ajuntaments dels municipis, que ja teníem de forma verbal. Tot i que ara s’ha 

vist una mica interromput per les El·leccions, l’AdEM ha aconseguit redactar conjuntament amb 

l’Ajuntament de Platja d’Aro el primer model de conveni que ens relacionarà, superant les  

 



 

 
 

dificultats tècniques a nivell d’associació,  creient amb la idea, reconeguent el  lideratge de 

l’AdEM i amb molt bona voluntat,  que agraïm”. 

 

El conveni ja s’hauria signat abans de les el·leccions, però vam coincidir amb l’alcalde que era bo 

deixar-ho passar per després per tal que no entres com una gestió de darrera hora d’un govern, 

sinó que per  la pròpia magnitud i importància de la Federació, era millor fer-ho ben fet. “ 

 

Manel informa que  el conveni està aprovat, que en primera instància s’havia acordat un 10% de 

la taxa turística, i s’ha resumit amb un import alçat de 25.000€, i que només resta l’acta 

protocol·lari de la signatura retardat per ètica política. També s’ha signat l’obertura del compte 

bancari de la federació amb propera aportació de 120€ de cada associació. 

Resta l’acompanyament de la gestió fiscal.  

 

“Esperem a finals de juny per reprendre i presentar el projecte constituït”. 

 

Manel finalitza el resum del trajecte del El Village de la Costa Brava, des de l’inici del projecte al 

2021 fins avui, incideix en la convicció d’aquesta idea i anomena les properes línies d’actuació: 

 

● Convocatòria dels 5 municipis per a signatura del conveni conjunt amb la federació. 
 Només ha canviat un alcalde dels 5 

●  Imatge gràfica de El Village de la Costa Brava: es treballarà properament 

● Projecte i programa d’accions al llarg del territori de El Village de la Costa Brava.  
Es redactarà amb els primers diners que arribin i  englobarà tos els beneficis i recursos 
que podem oferir, i en definitiva una radiografia del territori. 

● La Junta directiva no serem els executius del projecte. Es contactarà personal format, no 
sotmès a moviments polítics i tenint clar els interessos d’aquí i on volem anar, sobretot 
en temes de posicionament, nous mercats que no venen, visitants d’alt poder 
adquisitiu, etc.  
Sabem que tenim els requeriments que el turisme de qualitat prefereix, cal ordenar-los i 
afrontar els canvis de cicles. 

● Dotació i gestió de Recursos Humans:  selecció de personal format en diferents àmbits 
d’acció, marketing, turisme, etc. 

●  
Segons el conveni els ajuntaments tindran control de les accions que es duran a terme.  
Demana si  algú vol intervindre, preguntar quelcom o opinar en contra. 
 
Imma Gelabert vol aclarir que son 5 els ajuntaments  que s’han compromès inicialment,  encara 
que el de Platja d’Aro s’hagi avançat, i que cal que tots compleixin amb la seva paraula  per tirar 
endavant.  
 
Manel afirma que per part de Maurici el compromís és real. Imma reafirma. 
 
Lluís Moliné pregunta si el que s’ha fet és una previsió pressupostària dels 25.000€, o una 
modificació del pressupost per fer la dotació. 
 
Imma respon que en aquest cas ha estat una modificació pressupostària i és cert que el 
compromís inicial va ser per part de tots i que s’ha d’insistir en el compliment de tots els 
ajuntaments. 
 
Manel explica que, davant dels impediments tècnics per l’associació, Maurici va agafar el 
compromís de redactar el model de conveni, i va ser l’impuls definitiu. El model s’ha homologat 
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pels altres ajuntaments. La oferta que proposa el Village CB està alineada amb el propòsit 
d’ajuntaments, Generalitat, etc. 
 
Narcís Pellicer pregunta el càlcul total de les aportacions dels 5 ajuntaments i Manel respon que 
tenim agendada reunió amb la nova Diputació pel mes de juny.  
L’aportació dels ajuntaments serà de aprox. 100.000€. La Diputació 50.000€.  
El següent pas és Generalitat i Govern central, i el projecte ens ha de servir per aconseguir més 
finançament.  
Durant el 2023 podem rebre entre 130 i 150 mil euros. 
 
Narcís pregunta si la Federació Village CB té quelcom a veure amb altres organismes com 
Turisme Costa Brava Pirineu. Manel respon que el que fa interessant el projecte “Village CB”  és 
que és una col·laboració pública-privada i mancomunada, que no competirem amb ningú, que 
tenim el coneixement del que ens passa com a part privada  i aprofitarem els recursos de la part 
pública. 
 
Manel informa als associats que els passarem els estats de comptes per tal que ho puguin mirar 
en detall. 
 
Lluís recorda la importància de que consti la Junta actual en l’acta. 
 
 

8.-Designació de dos representants dels membres assistents per aprovar l’Acta de 
l’Assemblea. 
 
Es presenten voluntaris el Sr. Joan Carles Agea, de JK Interiorisme i el Sr. Heriberto Limonchi de 
Limonchi Assessors , i  queden designats per signar l’Acta. 

 
9.-Precs i preguntes. 
Joan Carles Agea presenta queixa sobre la normativa excessiva que impedeix fer obres del 15 de 
juny al 15 de setembre.  Explica que sovint les reformes no produeixen sorolls, tot i  reconeix la 
flexibilitat del govern. També denúncia  que en tema d’urbanisme es demoren mínim 30 dies o 
no donen resposta als permisos d’obra, quan a Palamós és concedeix d’immediat en demanar 
cita prèvia.  
Sol·licita intervenció de l’AdEM ja que el problema dura des de fa 17 anys.  
Manel respon que AdEM coneix el problema, que es va presentar instància al respecte però que 
no millora, que hi ha empreses inversores sense llicència i els van paralitzar.  
El que s’ha aconseguit son acords verbals.  
Christian Prat explica que no es va convocar la plaça amb temps per substituir a l’arquitecte 
municipal que es jubilava, i qui cobreix la plaça temporalment i en horari reduït  és un 
arquitecte del Consell Comarcal, per tant hi ha un endarriment de 2 anys per la concessió  de 
llicències municipals. 
Manel proposa dur a terme una reunió al respecte, fent valdre la capacitat de pressió. 
Christian confirma que el consistori va explicar  la causa del problema arran de la instància de 
l’AdEM. 
Narcís afirma que la burocràcia és lenta, que “cal podar les branques per poder passar” i que no 
sabem on som. 
Manel diu que, amb més o menys soroll, l’AdEM resol els assumptes i aixó demostra que encara 
que hi ha gent que creu que l’associació no és necessària, quan ho necessiten hi som. 
 
 




